
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas februára 2023 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

O priestor na príspevok o výsledku inventarizácie majetku mesta za rok 2022 požiadal 

MsÚ a tiež urbárske spoločenstvo na krátky oznam. Rada pre nich priestor schválila. Pani Illés 

Kósik navrhla spracovať zhrňujúci článok o vlaňajšku v MsKS, s čím ostatní súhlasili. Po dvoch 

desaťročiach má DSS Nezábudka novú riaditeľku, s ktorou chce spraviť rozhovor predsedníčka. Tá 

má tiež pripravené dva publicistické články o histórii Kovosmaltu a rekonštrukcii Koháryho kúrie 

dobrovoľníkmi. Rada jej to odsúhlasila a vyhradila dve a pol strany. V novej výrobnej hale uložia 

základný kameň, čo rada schválila spracovať na titulnú stranu. Pani Illés Kósik požiadala na titulke 

o banner na Veľkú noc.  

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. 

 



K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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